
FAU-møte 21. februar 2024 
 
Oppmøte:  
 
Karina Olsen Kjetilstad 
Dag Magne Torland  
Helge Breistrand  
Ingeborg Førre  
Erling Halsne  
Ingeborg Sæbø 
Kristian Helgesen  
Reidun Beate Hindal  
 
 
 

1. Informasjon fra kasserer i 17. mai komité (Bjørn Horgen) 
a. Vil FAU sponse bankterminaler til 17. mai- feiring framover? 

Pay-tec låner ikke lenger ut gratis.  
FAU-kan låne bankterminalene ved Nissefest ect.  
Forslag om at FAU kjøper inn og at 17. mai komiteene de neste årene betaler 
ned til FAU.  
 
FAU kjøper inn bankterminaler og eier dem. Ønsker at 17. mai komiteene de 
neste 3 årene betaler dette ned (2000 kr. Pr. år). Kan ikke spre det ut over for 
mange år, de er fort ute av drift.  
 
 

b. Det skal være 20.000 på konto ved hvert nytt år.  
Etter korona er det et underskudd på 5-6000.  
Forslag fra årets 17. mai komiteen om at man fordeler underskuddet mellom 
årskullene 2011, 2012, 2013 + FAU.  

 
FAU vil gjerne vite hva som er årsaken til underskuddet før vi bidrar med 
innskudd.  
 

c. Forslag om å organisere 17. mai-komiteen under FAU.  
Da kan vi få bedre oversikt over økonomien.  
 

 
2. Informasjon fra André Håland 

a. Elevundersøkelsen 
Viser tall fra elevundersøkelsen.  
Mobbetall fra ulike trinn (5.-7. trinn). Her er det blitt satt inn tiltak.  

 
b. Nasjonale prøver 

Sammenligner tall fra 5. tall på Førre skole med hele landet. Noen dårligere 
tall, særlig engelsk.  



 
c. Tilsyn av statsforvalteren 

Aktivitetsplan etter 9A (mobbesaker)  
Førre skole har fått avvik på denne. Det er ikke nok dokumentasjon og 
internkontroll fra skoleledelsen i kommunen har ikke vært god nok. Det 
jobbes med at prosedyrene blir bedre. Frist for å rette opp feil er 15. april.  

 
d. Mobil- og klokkebruk 

Strengere regler fra Utdanningsministeren.  
På skolen har det vært lite problematisk. Det er ikke vanlig med forstyrrelser 
eller at elever tar mobiltelefoner med seg ut i friminuttet.  
 

e. Litt om RTT 
Rammetid.  
Uroligheter i skoleadministrasjonen i kommunen. Rektor og inspektør sa opp 
stillingene sine på Grinde skole.  
Noe sykdom på skolen nå – midler til vikarbruk.  
Forslag om å øke sosiallærerbiten.  

 
 

3. Fysiske skolebøker.  
Førre FAU har vært med på et møte sammen med andre skoler for å sammen sende 
ut leserinnlegg om fysiske bøker. Vi håper på godt samarbeid med rektor, 
skoleledelse og politikere.  
 
 

4. Hvordan skal nye foreldre på 1. trinn bli informert om hva som skal til for å skape et 
godt klassemiljø?  
- Foreldrene får informasjon på våren før elevene starter i 1. klasse.  
- Rektor har informasjonsmøte om gode kjøreregler på første foreldremøte.  
- Viktig at foresatte i hver klasse snakker om og blir enige om gode kjøreregler for 

klassen. Det må bli satt av god tid til dette.  
- Ønske om at foreldremøtene på høsten ikke blir satt på samme dag (1. -4 klasse 

en dag, 5.-7. klasse). Da har foreldrene bedre mulighet til å bruke god tid viktige 
spørsmål.  
Hvordan få ut viktig informasjon til FAU- representanter i 1. klasse? Ha møte tidlig 
på året, før første foreldremøte.  

 
 

5. Forslag om å ha en foreldrekveld med Jon Erik Llera – jobber med spilleavhengighet 
på blåkors. Vi ønsker å ta dette samtidig med et foreldremøte, slik at foreldre stiller. 
Mulig å høre med TFKU om det er flere skoler som vil være med – arrangement på 
Tysværtunet.  Erling tar dette med på neste TKFU-møte.  

 
6. Sak fra foreldre:  

Det er en del mye bråk på fotballbanen. Kan bli konfliktfullt.  
Dette er en sak som også har vært oppe til SU.  



Skolen har satt inn ekstra vakt? De skulle være tettere på.  
 
 

7. Informasjon fra TKFU 
- Høring om revidering om SFO.  TKFU er blitt bedt om å uttale seg, de hadde ingen 

kommentarer.  
- Forskjell på hva som er kjernetid i kommunen.  
-  


